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Wachtebeke,  16 december 2016,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende  vragen 

toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van december 2016:  

 

Vraag 1  : evaluatie veiligheid derden fase 2 dorpskernvernieuwing 

 
Graag een STAVAZA.  Loopt alles zoals gepland met het parkeren, de omleidingsroutes en de veilige 

doorgang van studenten en kleuters naar de school en de kinderopvang ? Of is er bijgestuurd ?  

 

We hebben een aantal klachten gehoord over de soms wat chaotische verkeerssituatie in de 

Kerkstraat en de begeleiding van de jongsten doorheen de werf naar school.  Zijn deze problemen, 

als die er effectief waren, opgelost ?  

 

We horen dat veel jongeren uit de Warandewijk via de Kerkstraat naar school worden gebracht.  Is 

deze omleiding nodig om op een veilige manier naar school of kinderopvang te gaan ?   

 

Vraag 2 : drukte op kruispunt Groenstraat-Walderdonk 

 

Door de moeilijke doorstroom van het verkeer op het rondpunt aan OCAS word de Groenstraat heel 

intens gebruikt tijdens de ochtend- en avondpiek.   Door via Sint-Kruis-Winkel van en naar Gent te 

gaan kan de OCAS-rotonde vermeden worden.   Daardoor ontstaan soms lange files en gevaarlijke 

verkeersituaties aan het kruispunt Groenstraat-Walderdonk.  Kunnen hier geen tijdelijke lichten 

worden geplaatst om de veiligheid te garanderen ?  

 

Vraag 3 : verkeerstellingen  
 

Ik heb begrepen uit één van de vorige gemeenteraden dat we intussen nieuwe verkeerstellingen 

hebben gedaan.  Kun je zeggen waar die tellingen hebben plaatsgevonden en wat de resultaten zijn ?  

Vraag 4: vergunningen voor geluidskanonnen & controle op het correct gebruik 

 

We krijgen regelmatig vragen en opmerkingen over deze geluidskanonnen die worden gebruikt in de 

land- en tuinbouw.  Voor omwonenden kunnen die heel storend zijn.    Graag hadden we vernomen 

welk beleid de gemeente Wachtebeke hier voert (vergunningsbeleid, controle op de naleving,…) ?  

 

Vraag 5 : zal Wachtebeke een proactief beleid voeren met betrekking tot de  ‘betonstop’ ? 
 
In het Vlaams parlement werd unaniem beslist dat de ruimtelijke ordening in Vlaanderen een stuk 
ordentelijker en gedisciplineerder moet verlopen.  Er moet terug volwaardige groene zones komen, 



lintbebouwing moet afgebouwd worden en ook het aansnijden van woonuitbreidingsgebieden 
buiten de woonkernen moet stoppen.   In welke mate zal het gemeentebestuur reeds rekening 
houden met deze toekomstvisie in het verlenen van eventuele verkavelings- en bouwvergunningen ?    
 
Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad 

Rudy Vande Velde,  Rita De Block en Ireen De Pauw 


